
Hokejisté Hrádku vyhráli potfetí za sebou BAHL

Drapa: Sitad nám 
sta rosta postaví Stadion

MISTftl. HC Hrédek - vítéz letosního rocníku BAHL. FOTO I MARIAN KIEDROÑ

TftlNEC P o hár za v íté z s tv í  
v BAH L si potéZkal mimo  
j in é  i 3 5 le ty  ú to cn ík  HC 
H rádek Milan D rapa -  v e lite l 
h a s icsk é h o  d ru zstva  
z C eskéh o  T esin a .

ROMAN BASELIDES

» Co rozhodlo o vasem vítézství ve fi- 
nálovém stretnutí s Kozubovou?

Asi presilové hry. A mozná také to, ze 
jsme chtëli Kozubku letos uz koneéné 
porazit, protoze ve dvou utkáních zá- 
kladní éásti se nám to nepodarilo. Chté- 
li jsme jí to vrátit, vÿhrujsme si nechali 
az na finále.

» BAHL Jste vyhráli u i potfetí v radé. 
Pritom spolu prÿ anl netrénujete.

S klukama jsme si fíkali, ze bychom 
mohli ten zlatÿ hattrick udélat. Bylo to 
naSe pfání, povedlo se nám je uskutec- 
nit. Je pravdou, ze nékterí kluci spolu 
na led rhodí. v nedéli se iich seide pét

az sedm. Jinak trénujeme v podstaté 
individuálné, kaády s néjakym jinym 
kolektivem. V úvodu sezony jsme váak 
netrénovali skoro vübec.

» A Jak je to u vás?
Za Hrádek hraji jen zápasy. Jinak 

na led chodím dvakrát trikrát tydné, 
podle toho, jak mi to vyjde. Zápas a tré- 
nink, toje úplné néco jiného. Zápasu se 
zádny trénink nevyrovná.

» Proslychá se, Ze starosta Hrádku Ro
bert Borski pro vás v o bel postaví ledo- 
vou plochu.

Porád ho Stengrujeme, ze to slibuje, 
tak snad to splní. Misto sportovní haly 
takovy obojzivelny sportovní Stadion, 
ten bychom uvítali.

»Jak se vám hrálo na ploie v nové 
Werk Arené?

Skvéle. Vyhráli jsme ve staré hale 
a tecT i v nové. Stali jsme se v ni první- 
mi mistry. V Satné jsme si rekli, ze ji

Oceláfúm pokrtíme vítézstvím, aby 
letos ten titul vyhráli.

» Co stojí za úspéchy hokejového 
Hrádku?

Máme v tymu individuality, které to 
táhnou, kdyz se nedarí. Máme i hráée 
-  dfíée, ktefí chodí do tfetí lajny. Kazdÿ 
má svou úlohu.

»V  pHStf sezoné zaútoéfte na ítvrty 
titul v radé?

Samozrejmé, chceme se pokusit 
o étvrté vítézství v radé a páté celkové. 
NaSe cíle jsou vzdy nejvyásí.

» Jste profeslonálním hasiéem. Pomocí 
hokeje se zbavujete stresu a napétf?

Hokej mi pomáhá k tomu, abych si 
vyeistil hlavu a splnil fyzické testy. V po- 
hybu jsem porád, na stanici posilujeme, 
hrajeme fotbálek, ping-pong a nékdy si 
zastrílíme na hokejovou branku. Jsem 
souéástí tÿmu reprezentujícího Morav- 
skoslezskÿ kraj v hokeji a hokejbale.


